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Meir fisk innmeldt 08.09.2014

Elveeigarlaget melder at dei har fått rapport på
omkring 30 kilo fisk som førebels ikkje er ført inn.
Dermed passerer kvantumet 100 kilo dette året.

 
Det endelege resultatet av fisket er difor ikkje klårt.

 
Hovedgrunnen til fangstresultatet som er noko lågt
er lita vassføring.

 
- Det er observert fisk i mange høler
og forhåpentleg er eit 'dårleg' fangstresutat bra for
sesongane som kjem, seier Frode Stensletten

 
Tekst og nett: Ola Matti Mathisen


